
Täby- viktig del i (S)-strategi för T-baneutbyggnad
På ett högaktuellt seminarium lyfter Socialdemokraterna idag frågan om en tunnelbana till Täby. Socialdemokraterna ser
utbyggnaden som en del av en större utbyggnad som kan skapa helt nya snabba förbindelser i hela norra Stockholm mellan
viktiga bostads- och arbetsplatsområden såsom Hagastaden, Kista, Täby och Arenastaden.

-          Moderaternas missar helheten och tittar på varje områdes trafikförsörjning för sig. Det missgynnar de kapacitetsstarka systemen och
gör att tunnelbanan inte ges den framträdande roll den förtjänar i planeringen för framtidens kollektivtrafik. Tunnelbanan är ett system vars
olika delar inte kan utvecklas separat. Möjligheten att skapa nya bostäder och bättre kollektiva förbindelser till arbete och studier hänger
ihop, säger socialdemokraternas oppositionslandstingsråd Helene Hellmark Knutsson.

-          En tunnelbanegren från Hagastaden och dess nya innovativa näringar, vidare mot Solna och sen till nya Arenastaden med
nationalarenan, bostäder och köpcentrum ger mer möjligheter och kapacitet än planerna på spårväg eller en avhuggen skyttel. En sådan
gren kan dras vidare mot röd linje som sedan förlängs till Täby. Så skapar vi en helhet där röd, grön och blå linje hänger samman. Det
minskar den omfattande trängseln i city samtidigt som det skapar bra förbindelser mellan områden med forskning, utbildning och innovativa
näringar och befintliga och kommande bostäder, fortsätter Helene Hellmark Knutsson .

Fakta:

Socialdemokraterna i Stockholms läns landsting bedriver en seminarieserie om utbyggd tunnelbana. Syftet är att föra en dialog med aktörer
som kan bidra med idéer till en förbättrad kollektivtrafik. 

Dagens seminarium är det femte i ordningen och börjar kl 09.00 i Stockholmssalen i landstingshuset på hantverkargatan 45.
Media  är välkomna!

Hela programmet med deltagare finns här www.forumfortunnelbana.se
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